

## MINUTES OF PROCEEDINGS

THURSDAY, DECEMBER 6, 1984

(3)

[Text]

The Standing Committee on Public Accounts met at 9:37 o'clock a.m. this day, the Chairman, Miss Aideen Nicholson presiding.

*Members of the Committee present:* Messrs. Desjardins, Fennell, Garneau, Miss Nicholson and Mr. Redway.

*Alternates present:* Mrs. Browes, Messrs. Cassidy, Cochrane, Dorin and MacLellan.

*Other Member present:* Mr. Waddell.

*In attendance: From the Research Branch, Library of Parliament:* Mr. E.R. Adams and Mr. T.A. Wileman.

*Witnesses: From the Office of the Auditor General of Canada:* Mr. Kenneth M. Dye, Auditor General. *From the Department of Energy, Mines and Resources:* Mr. Paul Tellier, Deputy Minister.

In accordance with its permanent Order of Reference contained in the House of Commons' permanent and Provisional Standing Orders, the Committee resumed consideration of Chapter 9, Energy Program, Department of Energy, Mines and Resources of the Report of the Auditor General of Canada for the fiscal year ended March 31, 1983.

On Chapter 9.125, Mr. Tellier made a statement.

Messrs. Tellier and Dye answered questions.

At 11:18 o'clock a.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

*Le greffier du Comité*

Richard Rumas

*Clerk of the Committee*

## PROCÈS-VERBAL

LE JEUDI 6 DÉCEMBRE 1984

(3)

[Traduction]

Le Comité permanent des comptes publics se réunit, ce jour à 9 h 37, sous la présidence de M<sup>lle</sup> Aideen Nicholson, président.

*Membres du Comité présents:* MM. Desjardins, Fennell, Garneau, M<sup>lle</sup> Nicholson, M. Redway.

*Substituts présents:* M<sup>me</sup> Browes, MM. Cassidy, Cochrane, Dorin, MacLellan.

*Autre député présent:* M. Waddell.

*Aussi présents: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement:* M. E.R. Adams, M. T.A. Wileman.

*Témoins: Du bureau du Vérificateur général du Canada:* M. Kenneth M. Dye, Vérificateur général; *Du ministère de l'Énergie, des Mines et des Ressources:* M. Paul Tellier, sous-ministre.

Conformément à son ordre de renvoi contenu dans les articles permanents et provisoires du Règlement de la Chambre des communes, le Comité reprend l'étude du chapitre 9 intitulé «Programme d'énergie» et tiré du rapport du Vérificateur général du Canada portant sur le ministère de l'Énergie, des Mines et des Ressources pour l'année financière se terminant le 31 mars 1983.

M. Tellier fait une observation au sujet du chapitre 9.125.

MM. Tellier et Dye répondent aux questions.

A 11 h 18, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.